



## KINNEKULLE UTSIKTSTORN

### Kinneulle

#### Vida vyer över Vänern

**För dig som gillar vida vyer så är ett besök till Kinnekulles utsiktstorn ett måste. Utsiktstornet är även en perfekt plats att starta från om man vill gå på någon av de underbara vandringslederna på Kinnekulles topp.**

Spektakulär utsikt

Det 19 meter höga tornet är byggt 1892 på Kinnekulles 306 m höga topp och utsikten är helt magnifik. Vid klart väder ser man 8-9 mil över vänern upp mot Skoghall och Karlstad samt hela Värmlandsnäs. Väster ut finns Kålland och Kållandsö med Läckö slott och Hindens rev. I horisonten syns hela Dalslands kust mot vänern samt Halle och Hunneberg. Vänder man blicken öster ut ses Billingen och landskapen bort mot Karlsborg och Tiveden.

För att få en liten vink av vidden på utsikten man möts är höjden man står på över Vänerns yta densamma som den högsta utsiktsplatån ligger över marken i Eiffeltornet, nämligen 276m.

## Rik historia

Alldeles bredvid tornet finner man Drottningstenen samt kungligheters inskrifter i berghällarna sedan nästan 200 år tillbaks i tiden. De senaste är från Viktoria och Daniel när dessa var på sin Västgötaresa 2010.

Här finns även ett flygmonument som vittnar om när ett flygplan med norska frihetskämpar kraschade rätt in i berget alldeles bredvid tornet 1944 när de var på väg hem till Norge.

Utsiktstornet är även en perfekt plats att starta från om man vill gå på några av de underbara vandringslederna på Kinnekulles topp. Ledkartor finns att få i Utsiktstornet.

## Info Point – Turistserviceplats

Kinneulle Utsiktstorn är en Info Point - Turistserviceplats. Här kan den som besöker Läckö-Kinneullebygden hämta informationsmaterial och kartor. Besökaren kan också få muntlig information om besöksmål, aktuella aktiviteter och serviceutbud.

---

## KINNEKULLE AUSBLICK

### Kinneulle

**Für diejenigen, die eine weite spektakuläre Aussicht mögen ist ein Besuch des Kinneulle Aussichtsturms ein Muss.**

**Der Aussichtsturm ist auch ein idealer Ausgangspunkt, wenn Sie einige der wunderbaren Wanderwege am Kinneulle Gipfel erkunden möchten.**

Der 19 Meter hohe Turm wurde 1892 am 306 m hohen Kinneulle-Gipfel erbaut und bietet eine herrliche Aussicht. Bei klarem Wetter sehen Sie auf der linken Seite 8-9 Meilen in Richtung Skoghall, Karlstad und ganz Värmlandsnäs. Im Westen befinden sich Kålland und Kållandsö mit Läckö Castle und Hindens Riff. Am Horizont sieht man links die gesamte Küste von Dalsland, Halle und Hunneberg. Wenn man nach Osten schaut, sieht man Billingen und die Landschaften in Richtung Karlsborg und Tiveden.

Um einen kleinen Hinweis auf die Breite der Aussicht zu erhalten, kann man sagen, dass die Höhe, auf der Sie sich über der Väner-Oberfläche befinden, dieselbe ist

wie das höchste Aussichtsplateau im Eiffelturm, das sich über dem Boden befindet, nämlich 276 m.

### Geschichte

direkt neben dem Turm befinden sich die Drottningstenen und königlichen Inschriften in den Rock Hills seit fast 200 Jahren. Die neuesten sind von Viktoria und Daniel, als diese auf ihrer Västgötaresa 2010 waren. Es gibt auch ein Luftmonument, das bezeugt, als ein Flugzeug mit norwegischen Freiheitskämpfern direkt neben dem Turm 1944 auf dem Rückweg nach Norwegen in den Berg stürzte. Der Aussichtsturm ist auch ein idealer Ausgangspunkt, wenn Sie einige der wunderbaren Wanderwege am Kinnekulle Gipfel erkunden möchten. Kartenmaterial ist im View Tower verfügbar.

Infopunkt - Touristisches Servicecenter.

Der Aussichtsturm Kinnekulle ist ein Info Point. Jeder, der die Landschaft von Läckö-Kinnekulle besucht, kann hier Informationsmaterial und Karten abrufen. Der Besucher erhält hier viele Informationen über aktuelle Aktivitäten und diverse Serviceangebote.

---

## KINNEKULLE OBSERVATION TOWER

### Kinnekulle

#### Expansive views over Lake Vänern

**For those who appreciate expansive views, a visit to Kinnekulle's observation tower is a must. The observation tower is also a perfect starting point for any of the wonderful hiking trails on the top of Kinnekulle. Maps are available from the observation tower.**

### Spectacular view

This 19-metre-tall tower was built in 1892 on the summit of Kinnekulle (306 m) and the views are truly magnificent. In clear weather you can see 80-90 kilometres across Lake Vänern up towards Skoghall and Karlstad and the whole of the Värmlandsnäs peninsula. To the west is Kålland and Kållandsö with Läckö Castle and Hindens Rev nature reserve. On the horizon the whole of the Dalsland coastline can be seen bordering Lake Vänern, as well as Halle and Hunneberg. If you look to the east, Billingen and the landscapes away towards Karlsborg and Tiveden can be seen.

In order to give some idea of the scope of the view you encounter, you are standing at a height above Lake Vänern equivalent to the highest viewing platform of the Eiffel Tower, namely 276 m.

## Info Point – Tourist information

Kinnekmale Tower is an Tourist information point. Visitors to the Läckö-Kinnekmale district can obtain information material and maps here. Visitors can also talk to a member of staff about visitor attractions, current activities and the range of services.

## Touris office in Old Town Hall

Nya stadens torg

Lidköping

Phone number: +46 (0)510-200 20

E-mail: [info@lackokinnekulle.se](mailto:info@lackokinnekulle.se)